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Darłowo, dnia 30 lipca 2021 roku 
 
BR.0002.8.2021 
 
   

Protokół Nr XXXVIII/2021 

z XXXVIII sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 30 lipca 2021 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1100, a zakończył o godzinie 1214. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 14 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Radny pan Henryk Noworolnik był nieobecny, usprawiedliwiony.  
 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XXXVIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 30 lipca 
2021  roku stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo; 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo; 
Pan Maciej Jabłoński – Radca Prawny; 
Pan Tomasz Gondek – Prezes GZUP Sp. z o. o. w Krupach;  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Wiesława Moskwę. 
W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych, głosując: 
13 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 
 
Na protokolantkę Pan Przewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 
Na tym punkt zakończono.  
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Ustalenie  porządku obrad. 
Ad.2.  

 
Pan Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz                        
z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.  
 
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XXXVIII Sesję Rady Gminy 
Darłowo. Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
Nikt wniosków nie zgłosił.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad. 
Głosowanie odbywało się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych. 

 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych głosując: 
14 głosów za przyjęciem porządku obrad sesji, 
0 głosów przeciw,  
0 głosów wstrzymujących.  
 
Pan Przewodniczący na podstawie wyników głosowania stwierdził, że porządek sesji został 
przyjęty bez zmian. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Przyjęcie protokołów: 
Ad. 3.  

- protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 28 czerwca 2021 roku oraz  
- protokołu z XXXVII sesji rady Gminy Darłowo z dnia 15 lipca 2021 roku.   
 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tych 
protokołów, wobec czego Przewodniczący poinformował, że protokoły z XXXVI i XXXVII 
sesji zostały podpisane bez uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 
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Pan wójt powiedział, że wita serdecznie państwa radnych oraz sołtysów w środku 
sezonu letniego, bo tak naprawdę dzisiaj mamy taki półmetek tego sezonu i wydaje mu się, że 
ze względów pandemicznych i pogodowych nie jest taki najgorszy. Widzimy, że są turyści i 
ci turyści są zadowoleni, więc to jest dla nas najważniejsze, że mogą korzystać z atutów 
naszej gminy i mogą wypocząć w tym trudnym czasie.  

 
W dniu 2 lipca 2021 roku był tutaj Wicemarszałek Województwa 

Zachodniopomorskiego pan Tomasz Sobieraj i podpisaliśmy z nim umowę na przebudowę 
drogi gminnej w miejscowości Kopań. Od 4 czerwca trwało już postępowanie przetargowe i 
już trwają roboty na budowie. Także dzisiaj mamy wizytę pana marszałka po sesji, gdzie 
podpiszemy umowę na granty sołeckie. W tym roku udało się, że miejscowości Zakrzewo i 
Krupy te granty uzyskały i będą realizować soje działania.  

 
W dniu 12 lipca 2021 roku mieliśmy wizytę pana Stanisława Wziątka Członka 

Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego i podpisaliśmy umowę na drobną kwotę, ale 
umowa ta jest nam potrzebna do budowania sali w Dąbkach. Przetarg na to będzie 
prawdopodobnie ogłoszony we wrześniu. Wykonanie nawierzchni Sali gimnastycznej przy 
szkole w Dąbkach. Tam jest stara podłoga i chcemy ją wyremontować, żeby dzieci do czasu 
wybudowania nowej Sali bezpiecznie z tej mogły korzystać.  

 
Pan wójt powiedział, że także odwiedziła nas firma Deloitte, bo prowadzimy takie 

poważne postępowanie z firmami wiatrakowymi z Barzowic, które idzie w dobrym kierunku. 
Pan wójt powiedział, że firma Deloitte stoi po stronie firmy wiatrakowej. Sprawa miała 
charakter dowodowy. Przedstawiliśmy i wymieniliśmy się argumentami i w jakiś sposób 
doszliśmy do konsensusu i te sprawy w niedługim okresie się zakończą.  

 
W dniu 29 czerwca 2021 roku mieliśmy spotkanie ze Stowarzyszeniem Przyjaciół 

Uzdrowiska Dąbki w terenie wraz z pracownikami odnośnie przestawienia rzeźby 
Przemysława Gosiewskiego. Lokalizacja została troszeczkę zmieniona i jest w pobliżu, a to 
także ze względu na przebudowę tej drogi.  

 
W dniu 5 lipca 2021 roku odbyło się spotkanie na wniosek pani Anny Mieczkowskiej 

Prezydent Miasta Kołobrzeg na temat sytuacji uzdrowisk w dobie pandemii. Tu cały czas jako 
Gmina Darłowo i Kołobrzeg, ale także pozostałe trzy uzdrowiska w naszym regonie 
apelujemy o to, żeby te dotacje dla gmin były na poziomie 2019 roku. Chociaż ze strony 
rządowej i Ministerstwa Zdrowia nie spotyka się to z jakimś dobrym odbiorem. Nie widza tu 
takiej potrzeby rekompensaty tej straty na skutek pandemii. My tylko wnioskujemy o dotację. 
Należy tu stwierdzić, że my jesteśmy dwukrotnie pokrzywdzeni. Bo na bieżącym zbieraniu 
opłaty uzdrowiskowej jak i na tej dotacji, którą otrzymujemy w formie zmniejszonej. To jest 
złotówka za złotówkę, ale tu trudno będzie uzyskać rekompensatę ze strony państwa. Także 
dyskutujemy dużo i spotykamy się z zakładami uzdrowiskowymi i także była ta sytuacja 
przedstawiana, że nasze zakłady uzdrowiskowe jak i wszystkie inne pobierały zaliczki, były 
w gotowości i zatrudniały pracowników i są zobowiązane zwrócić te zaliczki. My tu jako 
samorządy stawiamy się też za naszymi przedsiębiorcami i zwracamy uwagę, aby te zaliczki 
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tym przedsiębiorcom ponieważ oni byli w gotowości i oni byli gotowi świadczyć te usługi 
zdrowotne, żeby im umorzyć w części lub całkowicie. Te zaliczki.  

 
W dniu 12 lipca 2021 roku spotkaliśmy się z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Koszalinie w sprawie przetargu na drogę 203. Chcemy aby w trakcie 
przetargu także była wykonywana przez gminę kanalizacja i aby te zapisy były w przetargu 
ujęte, że w czasie wykonywania inwestycji drogowej mogły by być w pasie drogowym 
wykonywane inne inwestycje przez gminę.  

 
W dniu 15 lipca 2021 roku odbyło się Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia 

Gmin Uzdrowiskowych Rzeczpospolitej Polskiej w Ciechocinku, w którym uczestniczył pan 
wójt. Pan wójt powiedział, że także były tam przedstawiane problemy gmin uzdrowiskowych 
takich jak Gmina Darłowo.  

 
W dniu 19 lipca 2021 roku tu pani radna Marzena Drzewucka wraz panią Sołtys i z 

wójtem brała udział przy podpisaniu umowy na budowę ulicy Dąbkowickiej w Dąbkach. 
Cieszymy się bardzo, że po wielu latach ta inwestycja będzie mogła być zrealizowana.  

 
W dniu 21 lipca 2021 roku wójt wraz z panem Prezesem GZUP oraz pracownikami 

Urzędu byli na wyjeździe do oczyszczalni ścieków w Rowach. Tam jest nowa ta 
oczyszczalnia na nowych zasadach funkcjonująca. Niestety nadszedł czas i trzeba myśleć o 
przebudowie naszej oczyszczalni w Rusku bo wiemy, że ona jest już bardzo mocno 
wykorzystywana i nie ma praktycznie w sezonie letnim możliwości zwiększenia możliwości 
tej oczyszczalni, która praktycznie na maksymalnych obrotach tutaj w lato nam służy. 
Budujemy kolejne sieci, więc w przyszłości będzie trzeba myśleć o rozbudowie oczyszczalni 
ścieków w Rusku.  

 
Pan wójt powiedział, że to są najważniejsze oczywiście spotkania, w których 

uczestniczył. Sprawozdanie z działalności wójta między sesjami zostaje w Biurze Rady.  
 
Pan Przewodniczący powiedział, że sprawozdanie zostanie załączone do protokołu z 

sesji, więc każdy będzie mógł się zapoznać.  
 
 /Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  
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Pan wójt powiedział, że przeprasza, bo jeszcze miał przedstawić kondycję finansową. 

Stan konta na rachunku podstawowym wynosi 7 109 130,60 zł. Wydatki do poniesienia w 
najbliższych dniach to 1 395 319,24 zł.  
 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na ostatnich sesjach, 
które odbyły się w dniu 28 czerwca 2021 roku i 15 lipca 2021 roku, Rada Gminy Darłowo 
podjęła łącznie 7 uchwał. Zostały one wszystkie przesłane do organów nadzoru i do wobec 
tych uchwał nie stwierdzono naruszeń prawa.  
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych w okresie od 28 czerwca 2021 roku stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie 

sprawozdawczym wpłynęła jedna interpelacja i 4 wnioski sołtysów. Udzielono odpowiedzi na 
interpelację i na 3 wnioski, a 1 wniosek jest w trakcie rozpatrywania.  
 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 
działalności w okresie między sesjami.  
 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że 

zwołując dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, 
podał do publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie 
pisemnej swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że 

zwołując dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, 
podał do publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie 
pisemnej swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt z sołtysów się nie zgłosił.  
 

Pan przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Następnie udzielił 
głosu panu wójtowi.  
 

Pan wójt powiedział, że poprosi tu szczególną osobę na salę. Pan wójt powiedział, że 
chciałby abyśmy zrobili króciutką przerwę i po tej przerwie żebyśmy wspólnie wraz z 
pracownikami Urzędu Gminy pożegnali naszego długoletniego pracownika pana Tadeusza 
Bierniukiewicza, który odchodzi na zasłużoną emeryturę.  
 

Pan Przewodniczący ogłosił 5 minutowa przerwę. 
 
Podczas przerwy odbyło się uroczyste pożegnanie odchodzącego na emeryturę pracownika 

Urzędu Gminy Darłowo pana Tadeusza Bierniukiewicza. 
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Pan wójt powiedział, że to jest szczególny okres dzisiaj. Pan Tadeusz, wieloletni 

pracownik naszego urzędu, wspaniały człowiek przede wszystkim. Zasłużony samorządowiec, 
który od 1998 roku był Zastępcą Wójta Gminy. Pan Tadeusz przez wiele lat pracował na rzecz 
mieszkańców gminy, naszych pracowników i nie tylko, który spowodował, że wiele rzeczy 
zostało pozytywnie załatwionych, wiele rzeczy zostało wybudowanych i spowodował to, że 
naszym mieszkańcom lepiej się żyło. Pan wójt powiedział, że pan Tadeusz odchodzi na 
zasłużoną emeryturę ale w samorządzie nie ma emerytury i myślimy, że tak naprawdę pan 
będzie dalej pracował na rzecz mieszkańców i dalej będzie pan jako ten społeczny czynnik 
tutaj funkcjonował, że będzie pan nam podpowiadał i służył radą w dalszym postępowaniu. 
Pan wójt powiedział, że nie ukrywa, że zna pana Tadeusza bardzo długo i miał okazję 
współpracować jeszcze w ODR i pana Tadeusza ceni przede wszystkim za to, że jest po prostu 
dobrym człowiekiem. Pan wójt w imieniu pracowników przeczytał życzenia z okazji przejścia 
na emeryturę.  
 
 

„W życiu najtrudniejsze są pożegnania, zwłaszcza z takimi osobami jak Ty.  
Dziękujemy Ci za wiele lat pracy, za wszystkie rady, dobre serce, mądrość i wsparcie. 

Życzymy Ci, aby nowy rozdział życia, który właśnie rozpocząłeś był pełen dobrych chwil.” 
 
 

Pan wójt powiedział, że z jednej strony gratulujemy tej emerytury, a z drugiej strony 
mamy nadzieję, że pan Tadeusz nas nie zostawi i będzie takim dobrym z serca, że będzie pan 
nas odwiedzał a jednocześnie służył radą. W imieniu pracowników wójt złożył 
najserdeczniejsze życzenia. Wójt powiedział, że to jest wesoła chwila ale jednocześnie smutna, 
bo to jest jakby zakończenie pewnego etapu, ale w samorządzie nie ma końca tego etapu i 
mamy nadzieję, że dalej będzie pan nam służył pomocą.  
 

Na sali obrad rozległy się oklaski. 
 

Pan wójt wręczając panu Tadeuszowi prezent powiedział, że ma nadzieję, że ten 
prezent będzie panu służył Wójt zdradzi tajemnicę, że to jest bardzo fajne radio i słuchając 
go, będzie pan miał nas na myśli. 
 

Pan wójt, pracownicy jednostek podległych i pracownicy urzędu wręczali panu 
Tadeuszowi kwiaty składając gratulacje i podziękowania.  
 
 Pan wójt Radosław Głażewski poprosił pana Tadeusza jeszcze na chwilkę i 
powiedział: „Jest to bardzo jednak taka smutna sytuacja. Ja nigdy nie mogłem podziękować 
swojemu poprzednikowi, gdyż zbyt mocno nas to różniło. Ale panie Tadeuszu – jeżeli mogę 
powiedzieć – dziękuję Panie Wójcie, że Pan rozwinął tę Gminę!”. (ze wzruszeniem) 
 

Na sali obrad ponownie rozległy się ogromne oklaski. 
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Pan Tadeusz Bierniukiewicz powiedział, że przez tyle lat co pracował nigdy wójtowi 
nie powiedział po imieniu. Zawsze był Pan Wójt. Ale od dzisiaj to Radek.  
 

Na sali obrad ponownie rozległy się oklaski. 
 
Pan wójt powiedział, że szczerze z całego serca dziękuje.  
 
Pan Tadeusz Bierniukiewicz również podziękował.  
 
Następnie wszyscy obecni ustawili się do wspólnego zdjęcia pamiątkowego.  

 
 

Po przerwie obecnych było 14 radnych co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 
 
 

Przewodniczący wznowił obrady i zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 
punkcie? 
 
Nikt więcej głosu nie zabrał.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.11.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 1/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że projekt uchwały dotyczy działki nr 129 położonej w miejscowości 
Kowalewice. Chodzi o położenie światłowodu na tej działce. 45 metrów bieżących 
światłowodu. Czas trwania 30 lat tej służebności.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXVIII.389.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.12.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 2/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że tym razem także służebność w związku z projektowana siecią 
energetyczną. Chodzi o działkę nr 358 w obrębie Stary Jarosław.  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXVIII.390.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.13.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu.  Druk Nr 3/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
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Pan wójt powiedział, że uchwała dotyczy także ustanowienia służebności przesyłu. Chdzi o 
działkę nr 122 i 195 w obrębie ewidencyjnym Sińczyca, także w związku z projektowaną 
siecią energetyczną.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXVIII.391.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.14.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 4/2021XXXVIII 
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/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że ta uchwała także dotyczy ustanowienia służebności przesyłu i to jest 
działka nr 236w obrębie ewidencyjnym Rusko w związku z projektowaną siecią 
energetyczną.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu.  

/Uchwała Nr XXXVIII.392.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  



Strona 13 z 28 
 

 
Ad.15.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu.  Druk Nr 5/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że druk numer 5 dotyczy także ustanowienia służebności przesyłu na 
działce nr 226 w obrębie Domasławice także na wniosek Energii-Operator.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
26 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXVIII.393.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
Ad.16.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 6/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że tym razem chodzi o działkę nr 3/35 i 3/49 w obrębie ewidencyjnym 
Drozdowo. Zgoda dotyczy projektowanej sieci gazociągu średniego o długości 16,04 metra na 
tych działkach.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
30 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 31 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXVIII.394.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.17.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 7/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o ustanowienie służebności przesyłu na działkach gminnych. 
Ta służebność ma dotyczyć sieci światłowodowej wykonywanej przez firmę Asta-Net na 
okres 30 lat. Tu chodzi o następujące działki: nr 280/1 w obrębie Cisowo, nr 189/2 w obrębie 
Zakrzewo, nr 177 w obrębie Kopnica i 1/1 w obrębie Kopnica, nr 202 w obrębie Kowalewice, 
nr 13 i 2 w obrębie Drozdowo, nr 64 w obrębie Barzowice. 

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
34 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXVIII.395.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.18.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 8/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że mamy bardzo dużo dzisiaj uchwał dotyczących służebności przesyłu, 
co oznacza to, że między innymi nasza gmina też się rozwija bo coraz więcej sieci zarówno 
gazowniczych, energetycznych, światłowodowych zostaje w pasach drogowych najczęściej 
umieszczonych. To też jest jakimś wskaźnikiem rozwoju działań nie tylko prowadzonych 
przez gminę, ale i przez inwestorów prywatnych. Tym razem także w stosunku do 
projektowanej sieci Energii-Operator. Chodzi o służebność na działkach nr 302w obrębie 
ewidencyjnym Kopań, nr 17/2 w obrębie ewidencyjnym Żukowo Morskie i nr 69/2 w obrębie 
Stary Jarosław.   

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
38 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 39 do niniejszego protokołu/ 
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Pani radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXXVIII.396.2019 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.19.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej. Druk Nr 9/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej 
stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że także wyraża się zgodę na odpłatną służebność gruntową w Dąbkach 
na działce 112/18 i 300/3, na których ma być budowane przyłącze wodociągowe służące do 
zaopatrzenia działki prywatnej w wodę.  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej stanowi załącznik 
nr 43 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej  stanowi 
załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej stanowi 
załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności gruntowej:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

/Uchwała Nr XXXVIII.397.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności gruntowej stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
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Ad.20.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 10/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o część działki o numerze 487/48 w obrębie ewidencyjnym 
Wiekowice położonej w Wikowie. Jest to 0,4 ha. jest to ziemia rolna i tutaj jest na tą ziemię 
umowa dzierżawy i nieruchomość obok powiększyła swój obszar o tą właśnie  powierzchnię i 
chce to teraz nabyć. Wójt powiedział, że zwraca się z prośbą o rozpatrzenie pozytywne tego 
wniosku.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 



Strona 20 z 28 
 

 
/Uchwała Nr XXXVIII.398.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.21.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 11/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że na komisji w Porzeczu długo dyskutowaliśmy odnośnie dzierżaw. Co 
roku mamy z tym może nie problem ale wiele do powiedzenia. Ustaliliśmy pewne zasady, 
które postaramy się trzymać. Pierwsza uchwała dotyczy dzierżawy i dlatego jest osobna 
ponieważ ona dotyczy jednego radnego. Dlatego prosimy aby ten radny nie głosował. 
Dzierżawa jest zgodna z tymi zasadami, które ustaliliśmy na komisji, wiec tu autopoprawki 
nie wprowadzam.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

Obecny radny Adam Wasieńko zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym (Dz. 
U. z 2021 r. poz. 1372) nie brał udziału w głosowaniu.  
 
/Uchwała Nr XXXVIII.399.2012 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
  
Ad.22.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Darłowo. Druk Nr 12/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem i autopoprawką.  
 
Pan wójt powiedział, że chciałby przestawić projekt uchwały wraz z autopoprawką z 
zasadami, które wprowadziliśmy na komisji, które tu ustaliliśmy w formie dyskusji. Chodzi o 
zgode na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowym dzierżawcom w następujący 
sposób: 

1. działka nr 164/3 o powierzchni 1,2800 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Cisowo 
na okres 5 lat, czyli do 2026 roku.  

2. działka nr 151/4 w obrębie ewidencyjnym Dobiesław zgodnie z wnioskiem do 2026 
roku.  

3. działka nr 207/1o powierzchni 12 arów w obrębie ewidencyjnym Dobiesław na okres 
3 lat, czyli do 2024 roku.  

4. działka nr 156/1 obręb Domasławice zgodnie z wnioskiem ona jest do 2024 roku.  
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5. działka 103/4 obręb ewidencyjny Gleźnowo, tutaj skracamy okres dzierżawy do 2026 
roku na okres 5 lat.  

6. działka nr 83/1  o powierzchni 0,5 ha w Kowalewicach zgodnie z wnioskiem ona jest 
do 2024 roku. 

7. działka nr 157/5 o powierzchni 10 arów w Kowalewicach na okres 3 lat do 2024 roku.  
8. działka nr 25/1 w Kowalewicach zgodnie z wnioskiem do 2024 roku na okres 3 lat.  
9. działka nr 239/1 w Krupach tutaj będzie na okres 5 lat czyli do 2026 roku.  
10. działka nr 96/2 Nowy Jarosław zgodnie z wnioskiem, który jest do 2024 roku na okres 

3 lat.  
11. działka nr 81 Porzecze zgodnie z wnioskiem na okres 3 lat do 2024 roku.  
12. działka nr 279 w Sulimicach na okres 3 lat do 2024 roku. 
13. działka nr 124/98 to jest 826 metrów w Wiciu na okres 5 do 2026 roku.  
14. działka nr 491/12 426 metrów w Wiekowicach na okres 3 lat do 2024 roku. 
15. działka 430/2 powierzchnia 3,5 ha obręb Wiekowice zgodnie z wnioskiem na okres 3 

lat do 2024 roku.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna 
wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Darłowo wraz z autopoprawką:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
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Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXXVIII.400.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.23.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w 
gminie na rok szkolny 2021/2022. Druk Nr 13/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok 
szkolny 2021/2022 stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że to tez omawialiśmy na komisji. Co roku określamy taką uchwałę, 
żeby określić rekompensatę zwrotu kosztów rodzicom, którzy sami dowożą dzieci do szkół. 
W tym roku też przedstawiamy tą uchwałę. Tu pracownicy przeprowadzili analizę tych 
średnich cen, które znajdują się w uchwale rady gminy.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 
2021/2022 stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 
2021/2022 stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
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W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa 
w gminie na rok szkolny 2021/2022:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok 
szkolny 2021/2022. 

/Uchwała Nr XXXVIII.401.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w 
gminie na rok szkolny 2021/2022 stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.24.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Darłowo. Druk Nr 14/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu/  
 
/Opinia Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z dnia 12 lipca 2021 roku znak: 
SZ.RZT.71.19.2021.JS projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że pan Prezes Tomasz Gondek przedstawiał na komisji zmiany, które 
dotyczą tej uchwały. Merytorycznie ona się nie zmienia. Problem powstał, że organ nadzoru 
zwrócił uwagę, że niektóre elementy zostały zapisane a stanowią jakby element ustawy, który 
nie powinien się znaleźć w uchwale. Nie powinny się duplikować te zapisy, więc formalnie 
merytorycznie ta uchwała się nie zmienia, aczkolwiek niektóre zapisy zostały wyłączone. Pan 
wójt powiedział, że tu teraz pana prezesa nie ma, ale zapyta pana mecenasa, który jest 
zorientowany, czy coś ma do powiedzenia w tej uchwale.  
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Pan dr Maciej Jabłoński Radca Prawny powiedział, że zmiana na charakter porządkujący. 
Tutaj są zalecenia dotyczące oznaczenia, ewentualnie funkcjonowania umów. Wszystko to co 
zostało tutaj przez organ nadzoru wskazane, zostało konwalidowane w tym nowym projekcie. 
W związku z powyższym kompleksuje to uwagi i dostosowuje do zaleceń i nie powinno dalej 
problemu.  

Pan Przewodniczący powiedział, że tamta uchwała anuluje się i ta wchodzi na jej miejsce.  

Pan Mecenas powiedział, że tak, tamta zawierała projekt. My ten projekt wysłaliśmy. Opinia 
jest. Opinia uwzględniona jest i w związku z powyższym jest to zawarte tutaj w obecnej 
uchwale, która już przyjmuje regulamin w całości.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Darłowo:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XXXVIII.402.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.25.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 
rok. Druk Nr 15/2021XXXVIII 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 69 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że uchwała była omawiana na komisji rady gminy, ale jeszcze raz ją 
przedstawię.  

Dokonuje się zwiększenia dochodów z tytułu:  

1. wydatków niewygasających z upływem 2020 roku a niewykonanych w 2021 roku w 
kwocie 15 000,00 zł. Zaraz powiem na co te 15 000 zł będzie przekazane i zapisane w 
budżecie.  

2. środków na pokrycie kosztów związanych z obsługą dowozu osób niesamodzielnych 
na szczepienie przeciw CIVID-19  6 440,00 zł.  

3. zwrotu VAT za lata poprzednie w wysokości 144 846,00 zł. 

 

Zwiększamy wydatki z przeznaczeniem na:  

1. nie udało nam się dokończyć dokumentacji jeszcze ścieżki pieszo-rowerowej 
dotyczącej oświetlenia przy drodze krajowej nr 37 na odcinku Rusko-Darłowo i tu 
właśnie te 15 000,00 zł chcę zapisać, które były w tych niewygasających, właśnie na 
dokończenie tego projektu. 

2. Także chciałbym, żebyśmy przekazali 20 000,00 zł i proszę radnych o pozytywne 
rozpatrzenie wniosku na Fundusz Wsparcia policji na zakup samochodu dla naszych 
policjantów gminy dzielnicowych, którzy obsługują Gminę Darłowo.  

3. także widzimy, że w planie mamy zbyt małą dotację dla szkół społecznych więc tu 
mamy wniosek aby zabezpieczyć więcej tych środków i tu zapiszemy 50 000,00 zł. 

4. wydatki związane z dowożeniem osób z trudnościami ruchowymi na szczepienia 
przeciw covid-19 6 440,00 zł.  

5. wydatki bieżące związane z budową sieci wodno-kanalizacyjnej na dokumentację, 
mapy do celów projektowych 20 000,00 zł. 

6. Dofinansowanie projektu „Seniorowo na sportowo” dla OSP Jeżyczki 2 000,00 zł. 
7. Zakup bramek sportowych na boisko w Jeżycach 4 000,00 zł.  
8. Także są zawarte środki własne, które tu nasze jednostki OSP aplikują w różnych 

projektach i tu zabezpieczmy środki w kwotach:  
a) OSP Domasławice 967,00 zł, 
b) Stary Jarosław 834,02,  
c) Krupy 440,00 zł,  
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d) Wiekowice 989,00 zł,  
e) OSP Krupy 1 716,00 zł, 
f) Stary Jarosław 5 000,00 zł.  

Także tu są przeniesienia miedzy paragrafami w budżecie, które nie maja wpływu na 
całokształt budżetu.  

 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi załącznik nr 70 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2021 rok:  
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 14 radnych. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok. 

/Uchwała Nr XXXVIII.403.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 
rok stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Wolne wnioski i zapytania. 
Ad. 26.  

 
Pan przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
 
Nikt więcej głosu nie zabrał.  
 
Na tym punkt zakończono.  
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Zakończenie sesji. 
Ad. 27.  

 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy 

Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1214 w dniu 30 lipca 2021 roku. 

 
 

 
Obradom przewodniczył: 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
 
Grzegorz Hejno 

 
 
 
 
Sekretarz obrad
 

:  

Radny Rady Gminy Darłowo 
 
Wiesław Moskwa  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Protokół sporządziła: 

Iwona Kowalska   
Kierownik Biura Rady 


